

深坑假日飯店 Holiday Inn East Taipei	台北動物園 捷運站 Taipei Zoo MRT Station	台北市政府 捷運站 Taipei City Hall MRT Station	君悅飯店 大有巴士站 Grand Hyatt Air Bus Station
出發時間 Departure Time			
9:00	9:10	9:30	9:40
10:00	10:10	10:30	10:40
11:00	11:10	11:30	11:40
13:00	13:10	13:30	13:40
14:00	14:10	14:30	14:40
15:00	15:10	15:30	15:40
18:00	18:10	18:30	18:40
19:00	19:10	19:30	19:40
20:00	20:10	20:30	20:40
21:00	21:10	21:30	21:40
22:00	22:10	22:30	22:40



- 市政府捷運站：忠孝東路4號出口 (牛乳大王前)。

Taipei City Hall MRT Station : Exit 4 (In front of Taipei Milk King).

- 動物園捷運站：新光路2號出口

Taipei Zoo MRT Station: Exit #2

- * 由於車位有限 (7人座位)，請您於搭乘前務必與服務中心訂位。

Limited seats available, please make a reservation in advance with concierge.

- * 若因故未能依上述時間訂位搭乘接駁車，則另可建議於市府捷運站3號出口處搭乘公車912至草地尾站下車。恕無法提供任何車資賠償，若造成不便，敬請見諒。

Please note that if you miss the schedule shuttle bus may we suggest you take public bus No. 912 at Taipei MRT City Hall Gate 3 and get off at "Ciao Di Wei"

We apologize for the inconvenience caused and we are unable to compensate any fare occurred.

- * 因台北市交通繁忙，若上述預估發車時間受到些許影響，敬請見諒！謝謝！

Please be aware that the estimated departure time above could be slightly affected by traffic during rush hours. Thank you !

- * 如欲搭乘桃園國際機場巴士，請預先與服務中心登記至台北君悅飯店。

If you would like to take Air Bus to the airport, please make a reservation to "Grand Hyatt Air Bus Station" with concierge.